

AUGUST 2020

CALL FOR TENDER

REBUILDING BETTER:
OPPORTUNITIES AND RISKS IN THE
CONTEXT OF COVID-19



PROPOSED BY
THE BRITISH EMBASSY IN FRANCE

The British Embassy to France is seeking a partner organisation(s) to deliver an innovative and exciting research project, under our supervision, including papers and events for the period October 2020 to February 2021. The funding available for the project is in the region of £20,000 - £30,000 in total.

The project should consider the long-term international impact of and scenarios for Covid-19. The project should bring new insights on these issues that are relevant to both the UK and France. Project proposals should be structured around the following cones:

- Covid Societies
- Fair and Sustainable Recovery
- New geostrategic trends

We would expect the contracted partner(s) to consider the interdependencies that may exist between the three cones in their approach.

We have suggested a non-exhaustive list of themes that contracted partner(s) may wish to include in their proposal.

COVID SOCIETIES

- Vulnerabilities and vulnerable groups
- Digitalisation of work and education
- Health: access to healthcare, vaccines, tests and treatments; R&D

FAIR AND SUSTAINABLE RECOVERY

- Delivering the Paris Agreement and supporting COP26
- Building long-term goals (climate, biodiversity, reduced inequalities) into shorter-term recovery plans

NEW GEOSTRATEGIC TRENDS

- Impact on great power relations
- Multilateral responses
- Vulnerable countries
- Supply chain impacts

A British Embassy panel will select the successful partner organisation(s). The panel will look favourably on projects interested in the above themes and is particularly keen to see applications that foster UK-France cooperation and bring together a broad and diverse range of stakeholders e.g. NGOs, local associations, academia, government, industry. The panel will also look favourably on bids with strong, impactful communications plans to maximise the reach of the project recommendations. We welcome bids from a consortium of organisations. If two or more project partners are selected, the panel may ask them to work together on a joint proposal. Partners organisations will be required to follow British Embassy project management procedures.

Applicants should include the following in their bids:

Presentation of project components: themes, researchers, formats of research papers and events, delivery including how the project respects equal opportunities and will be managed sustainably. Detailed project costings.

CLOSING DATE FOR PROJECT BIDS

03 October 2020

ANTICIPATED START DATE

early November 2020


PROJECT COMPLETION DATE

(papers and events)
end February 2021

Bids should be submitted to **France.Enquiries@fcdo.gov.uk** by 10th September. Bids should include a completed Project Concept Form, linking back to the criteria set out in this call for tender.

ANNEX

- Appropriate due diligence has been carried out on all current project implementing partners, with the findings, risks and recommendations recorded, signed off, retained on file (copied to PMO), and risks monitored during delivery.
- The correct FCDO Contract, Grant Agreement or MoU has been signed by both parties before any project activity takes place.
- Payments to third party implementing partners have been made in arrears unless prior approval has been granted by the relevant programme central administrators.

Click on the link to access the **[Project Concept Form](#)** 

AOÛT 2020

APPEL À PROJET

RECONSTRUIRE MIEUX :
OPPORTUNITÉS ET RISQUES DANS
LE CONTEXTE DU COVID-19



PROPOSÉ PAR
L'AMBASSADE DU ROYAUME-UNI
EN FRANCE

L'Ambassade du Royaume-Uni en France cherche une ou plusieurs organisations partenaires pour mener à bien un projet de recherche innovant et passionnant, sous notre supervision, comprenant une série d'articles de recherche et d'événements pour la période octobre 2020 à février 2021. Le financement pour le projet est de l'ordre de 20 000 à 30 000 livres sterling au total.

Le projet devra prendre en compte l'impact international à long terme du Covid-19 et apporter de nouvelles perspectives sur des questions pertinentes pour le Royaume-Uni et la France. Les propositions devraient être structurées autour des thèmes suivants :

- L'impact du Covid-19 sur la société
- Une reprise économique équitable et durable
- De nouvelles tendances géostratégiques

Il est attendu des partenaires contractuels de tenir compte des interdépendances qui peuvent exister entre ces trois thèmes.

Nous avons suggéré une liste non-exhaustive de thèmes que le(s) partenaire(s) contractuel(s) pourrait(ent) inclure dans sa(leurs) proposition.

L'IMPACT SOCIÉTAL DE L'ÉPIDÉMIE

- Les groupes fragiles, vulnérables
- La digitalisation du travail et de l'éducation
- La santé : l'accès aux soins, les vaccins, les tests et traitements ; la R&D

UNE RELANCE ÉQUITABLE ET DURABLE

- Remplir les obligations de l'accord de Paris et soutenir la COP26
- L'intégration des objectifs à long terme (climat, biodiversité, réduction des inégalités) dans les plans de relance à court terme

LES NOUVELLES TENDANCES GÉOSTRATÉGIQUES

- Les impacts sur les relations entre les grandes puissances
- Les réponses multilatérales
- Les pays vulnérables
- Impacts sur la chaîne d'approvisionnement

Un jury composé d'employés de l'ambassade britannique sélectionnera la/les organisations partenaires. Le jury examinera favorablement les projets s'intéressant aux thèmes susmentionnés, favorisant la coopération franco-britannique, et rassemblant un large éventail de tierces parties - ONGs, associations locales, universités, industrie et gouvernement. Le panel sera favorable aux offres qui présentent des plans de communication solides et percutants afin de maximiser la portée des recommandations du projet. Les propositions regroupant plusieurs organisations sont les bienvenues. Si plusieurs partenaires sont sélectionnés, le jury pourra leur demander de travailler sur une proposition commune. Les partenaires seront tenues de suivre les procédures de gestion de projet de l'ambassade.

Les candidats doivent inclure les éléments suivants dans leurs offres :

Présentation des composantes du projet : thèmes, chercheurs, partenaires, formats des documents de recherche et des événements, exécution, manière dont le projet respecte l'égalité des chances et sera géré de manière durable. Informations détaillées des coûts du projet.

DATE DE CLÔTURE DES SOUMISSIONS

03 octobre 2020

DÉBUT ANTICIPÉ DU PROJET

début novembre 2020

DATE DE FIN DU PROJET

(articles et événements)
fin février 2021

Les propositions doivent être soumises à **France.Enquiries@fcdo.gov.uk** avant le 10 septembre et inclure le formulaire de concept du projet dûment complété, conformément aux critères énoncés dans le présent appel d'offres.

ANNEXE

- Tous les partenaires chargés de la mise en œuvre des projets feront l'objet de vérifications nécessaires et d'un suivi des risques pendant l'exécution du projet.
- Le contrat, la convention de subvention ou le protocole d'accord, doit être dûment complété et signé par les deux parties avant que toute activité de projet n'ait lieu.
- Les paiements aux partenaires seront effectués à la fin du contrat.

Veillez cliquer sur le lien pour accéder au **[formulaire de concept du projet](#)** 